



VINÉSIME



Hotel Line

VINÉSIME
based on the e

VINÉSIME

For the first time in its history, Burgundy offers the power and botanical richness of its legendary vineyards to the world of beauty, inventing skincare as precious as its remarkable wines.

Vinésime brings you the treasures of this exceptional region by creating exclusive skincare products derived from precious vineyards and their natural environment, rich in ingredients beneficial for the skin.

A tribute to Burgundy and beauty, the Vinésime “Le Clos” Chardonnay range reflects all of the fruity freshness of this pale yellow, slightly green-tinged wine – an invitation to sensory delight, delicately blending depth and subtlety.

Pour la première fois de son histoire, la Bourgogne offre la puissance et la richesse végétale de ses vignes légendaires pour se dédier à la beauté et l’imaginer aussi précieuse que ses vins remarquables.

Vinésime vous offre ce terroir d’exception en imaginant des soins cosmétiques exclusifs issus des trésors de la vigne et de sa nature, riches en actifs bénéfiques pour la peau.

Hymne à la Bourgogne et à la beauté, la gamme Vinésime “Le Clos” Chardonnay exprime toute la fraîcheur fruitée de ce vin jaune pâle teinté de vert : un appel aux sens, délicat mélange de profondeur et de subtilité.

With Chardonnay Polyphenols
Aux Polyphénols de Chardonnay

Tubes 1 fl.oz.

Shower gel
Shampoo
Conditioner
Body lotion

Tubes 30 ml

Gel douche
Shampooing
Après-shampooing
Lait corps

Soap 0.88 oz.

Engraved white soap

Savon 25 g

Savon blanc gravé

With A2OC* Burgundy complex

Au complexe A2OC* Bourgogne

Sensuelle Volupté

Body massage oil 0.5 oz.

Huile éclat divin 15 ml

*Anti-Oxidant and Cellular Oxygenator

*Anti-Oxydant et Oxygénant Cellulaire

VINÉSIME, precious cosmetics
excellence of the Burgundy region.

VINÉSIME, une cosmétique précieuse
fondée sur l'excellence du terroir de Bourgogne.



www.vinesime.fr

